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HvB Vraag voor wethouder Heijink: 

 

Nav de brand op het strand en de afgebrande strandtent Bloomingdale: Wat 

betekent deze brand voor de opbrengst van parkeergelden in 2023? Kunt u een 

schatting geven van het bedrag waarmee het parkeergeld zal afnemen, want de 

aantrekkingskracht van het strand is door deze brand gigantisch verminderd. Dit 

mede met het oog op bouw hotel daar pal achter. Gaat u de cijfers bijstellen voor 

2023? 

 

 

Vragen aan burgemeester: hoe is de brand ontstaan?  

Waarom is er geen pomp gebruikt waarmee water uit zee is gebruikt. Dat ligt naast 

de strandtent.  

Heeft de VRK nog pompen? Als ze er niet zijn, waar zijn ze dan gebleven? 

Zijn pompen niet veel effectiever als bluswater zo dicht bij de brand aanwezig is?  

Wat zijn de milieueffecten? Hoe veilig is het strand daar nu nog?  

Wanneer wordt de troep opgeruimd, wanneer kunnen we weer een schoon strand 

tegemoet zien? 

Wat zijn de plannen voor de toekomst?  

Hoe zit het brandveiligheid op het strand van de strandtenten. Bloomingdale, maar 

ook andere tenten zijn vnl van hout gebouwd. Hoe is hiermee rekening gehouden 

door de VRK? Dit mede ivm het feit dat er straks weer F1 races zijn en er dan veel 

mensen in de buurt zijn. Veiligheid en afsluiten van Zeeweg: hoe gaat dit werken als 

zo’n brand uitbreekt tijdens F1? 

 

 


